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UNA BONA TEMPORADA
Si mirem una mica enrera i recodem als Xics de principi

de temporada segurament veurem que la colla, en quasi tots
els aspectes, a canviat molt. I també ha crescut. Els nou a deu
castells de set (escric el matí abans d'anar a Terrassa)
descarregats són la causa d'aquest canvi. Gràcies al desig de
totala colla de reafirmar-nos com a colla de set hem assolit
l'objectiu de la temporada. Cal felicitar-nos. Molt bé xics.

Técnicament, peró, els castells no han estat perfectes.
La canalla, feixuga, contestona segons etapes, dosos massa

grans, tot un planter no aprofitat que cal felicitar per la seva

paciència. Sembla mentida que amb això i moltes ganes
s'hagi fet el que s'ha fet. La colla ha esta unida, sobretota final
de temporada, i això els petits ho veuen i ho viuen. Molts i
grans canvis es preveuen per la temporada 94 perdalt. Caldrà
acostumar-nos i agafar-los amb seny i paciència.

A tronc cal destacar la consolidació del pis de quarts.
Impresentables a no, hi són i han fet els castells. Cal destacar
que la majoria de tronc ja no està en edat de creixement i
haurà de conviure amb els que baixin de dalt i les noves

incorporacions. No ens hem de treure del cap fer castells de
set amb quints a quarts. Cal pensar amb un nou pis. Apart
d'això, tant a segons com a terços s' ha treballat de valent amb
incorporacions d'última hora que han respost molt bé. Falta
pulir i treballar molt perquè els castells de set no els vegem
tant alts. Ens queda com assignatura pendent les mides del
quatre de set.

El pilar per sota, el mogut de Festa Major, el tres de sis
per sota, la torre i els castells de set han estat castells en els
quals hem aconseguit un bon perfeccionamenti especialització
de les pinyes. S'ha incrementat moltíssim el número de pinyes
per assaig. És la bona línea a seguir. Ens enfrontem ara amb
el repte d'aconseguir unes pinyes amb cara i ulls per sempre.
Que amb petits canvis, però que tothom fagi el mateix, amb
els mateixos, i al mateix castell. Assegurem que el castell vagi
bé, que tindrem pinya, i les incorporacions noves seran

graduals. Cal refermar amb identitat pròpia l'importància del
cordó als assatjos. Per últim cal destacar que s'ha d'ampliar
urgentment el número de baixos.

Us recordo que cada membre de la colla ha de ser un

bon tècnic de castells. Això és tan important com tenir una

bona tècnica. Cal discutir i planejar el màxim possible els
castells entre tots, encara que això supossi un major esforç i
més problemes. Segur que entre tots arribem a una conclusió:
el quatre de vuit és més maco que el quatre de set. Amunt xics
i felicitats per la temporada que acabem de tancar.

Jordi Contreras
El Cap de Colla
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AHIR, AVUI, DEMÀ
Un cop arribat el final de la temporada, és una bona

hora per mirar enrera: que hem fet? Com ho em hem fet?
Que volem fer apartir d'ara? Pot ser que resulti en travessat
tants verbs "fer", però podeu provar de canviar-ho per plani
ficar, assajar o fins hi tot aixecar.

Per poder fer una mirada a l'any, i una petita anàlisis
del que hem sembla, de com ha d'anarl'any queve, m'agradaria
ordenar una mica el que ha passat durant l'any.

Primera part o la continuacio de l'any passat.
Durant l'inici de la temporada seguim tenint una junta

de quatre gats, que ho feiem, com ja sabeu tots. No us he de
descobrir res. La cosa no s'aguantava per enlloc, molta feina
i poca gent per fer-la. Ens trobem en una situació una mica
delicada, que al final, després de parlant-ne molt, va desem
bocar en una assemblea extraordinària, on es van crear les
comissions, sobre les quals ara funcionem.

Segona part o inici de les comissions
Hem dóna la impressió que a partir de l'assemblea,

muntem la base del futur funcionament de la colla. Una base
que ara la tenim amb biberó, però que l'hem d'anar madurant,
fent-la cada cop més estable i moldejable a les necesitats
futures de la colla. L'estructura de comissions, com tot en

aquest món, no és perfecte però, em sembla que per al model
de colla a que aspirem, ens pot servir durant molt de temps,
sempre i quan la colla respongui i les comisions estiguin
nodrides de gent disposada a treballar per la colla. En cas
contrari tots els avantatges de les comissions se'ns convertiran
en desavantatges.

Tercera part o l'any vinent
La temporada de castells ja s'ha acabat, fins l'any que

ve no tornarem a tenir actuacions i segurament fins I'Ascenció
no tindrem cap actuació de compromís. Això ens dona un

marge per poder plantejar-nos moltes coses, reflexionar,
discutir, debatre les diferents postures que hi ha dins la colla,
adoptar línies de treball, apostar per gent nova als òrgans de
gestió de la colla, que ja comença a fer falta. En resum definir
ara com volem que siguin els Xics de l'any 94. La feina a fer
l'any que ve em sembla que és de continuïtat, tot i que amb
un nivell més estricte, amb un plantejament d'objectius i una

planificació per aconseguir-ho més rigorosos que aquest any
passat. I aquesta rigurositat s'ha de portar a tots els nivells de
la colla: junta, tècnica, activitats, promoció....

No m'agradaria acabar sense convidar-vos a debatre
tots els meus arguments, a no deixar pedra sobre pedra, a
rebatre línia per línia i a plantejar les vostres idees, els vostres
sistemes de treball.

Jordi Oliveras Pujades
President
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